
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Saygıdeğer Konuklar, 

Sevgili Üyelerimiz, 

Ve Değerli Basın Mensupları, 

 

“Muğla'nın Büyükşehir Olmasının İlçemize Yansımaları” konulu seminerimize hoş geldiniz 

der, hepinizi şahsım ve yönetim kurulum adına saygıyla selamlarım. 

 

Bildiğiniz üzere, "On Dört İlde Büyükşehir Belediyesi ve Yirmi Yedi İlçe Kurulması ile Bazı 

Kanun ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun" ile beraber 

14 il "büyükşehir" statüsüne kavuşmuştur. Bunlardan biri de ilimiz Muğla'dır. 

 

Bunun yanı sıra anılan Kanun ile Kemer Beldemiz, "Seydikemer" adı ile ilçe olmuştur. Ayrıca 

belde belediyelerinin de tüzel kişiliğine son verilmiştir. Böylece ilimizin büyükşehir 

belediyesinin sınırı il mülki sınırı haline gelmiş ve genişlemiştir. İlçemizin ise mülki sınırları 

biraz daralmış, ilçemiz ikiye ayrılarak bir ilçe daha kurulmuştur. Peki, ülkemizin önemli bir 

turizm kenti olan Muğla, "büyükşehir" statüsüne kavuşması ile merkez ili ve ilçelerini neler 

bekliyor? 

Fethiye'nin sosyal, siyasi ve ekonomik hayatı bu değişiklikten nasıl etkilenecek? 

Bu ve buna benzeri sorularımız Kanun çıktığından beri sorulmakta ve kulaktan duyma 

bilgilerle cevaplanmaktadır. Ancak hepimizin içindeki sorular ve endişeler de devam 

etmektedir. 

 

İşte bugün burada, Kanun'la yapılan yeni idari yapılanmada bizi nelerin beklediğini hep 

beraber öğrenecek ve değerlendireceğiz. Huzurlarınızda burada, bizi kırmayıp seminerimize 

konuşmacı olarak katılan Nevşehir Valiliği, Yalova Valiliği yapmış olan ve 2011 yılından bu 

yana Merkez Valisi olarak görev yapan Sayın Doç. Dr. Yusuf ERBAY'a teşekkürlerimi 

iletmek isterim. 

Seminerimize katılımlarınızdan dolayı sizlere de teşekkürlerimi sunar, bu etkinliğimizin 

faydalı olmasını ve verimli geçmesini dilerim. 
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